

**Corporation of the Township of North
Glengarry**
3720 County Road 34
Alexandria, ON K0C 1A0
Tel: (613) 525-1110
Fax: (613) 525-1649



Municipalité du canton de Glengarry nord
3720 route 34
Alexandria, ON K0C 1A0
Tel: (613) 525-1110
Télécopieur: (613) 525-1649

FOR IMMEDIATE RELEASE

Grant Writing Workshop for Not-for-Profit Organizations Coming to North Glengarry

Alexandria, ON –The Township of North Glengarry is pleased to partner with le Centre Culturel les trois p'tits points and Business Sisters to host a Grant Writing Workshop for not-for-profit organizations later this month.

The workshop will be led by Louise Lauzon of the Ministry of Tourism, Culture and Gaming, and is designed to help not-for-profit organizations strengthen their grant applications and increase their chances of securing funding.

Louise Lauzon serves as a Regional Development Advisor with the Ministry of Tourism, Culture and Gaming, supporting communities across Prescott-Russell, Stormont-Dundas-Glengarry, and Cornwall. With extensive experience in public service and community development, Louise plays a key role in connecting local organizations with provincial funding opportunities that foster tourism, cultural initiatives, and community growth.

"We are pleased to offer this learning opportunity to our community," said Stephanie MacRae, Director of Community Services for the Township of North Glengarry. "Through this collaborated effort, we want to empower local organizations and not-for-profits, by providing them with the tools to be successful in their grant applications and support funding being distributed across North Glengarry."

"The Centre culturel Les trois p'tits points is proud to support this initiative, which seeks to strengthen local organizations' capacity to secure funding for their projects. We firmly believe that by sharing our resources and expertise, we can foster community development across the region," said Marie-Claude Sabourin, Executive Director of the Centre culturel Les trois p'tits points.

The goal of the workshop is to help attendees navigate the complexities of proposal development and funding applications. Whether you're new to grant writing or looking to refine your skills, this workshop offers valuable insights and practical tools to help you succeed.

The workshop will take place from 9:00am-12:00pm on Monday, October 27th, 2025 at 213 Main St N, Alexandria, at le Centre Culturel les trois p'tits points and Business Sisters office. There is no cost to attend; however, pre-registration is required as space is limited. To reserve your spot, please visit:

<https://forms.office.com/r/VaZtBZzi2g>.

-30-

Media inquiries: Myscha Stafford
Communications Officer
Township of North Glengarry
613-525-1110 x 200
communication@northglengarry.ca

**Corporation of the Township of North
Glengarry**
3720 County Road 34
Alexandria, ON K0C 1A0
Tel: (613) 525-1110
Fax: (613) 525-1649

**NORTH
GLENGARRY
NORD**



Municipalité du canton de Glengarry nord
3720 route 34
Alexandria, ON K0C 1A0
Tel: (613) 525-1110
Télécopieur: (613) 525-1649

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Atelier sur la rédaction de demandes de subvention pour les organismes sans but lucratif de Glengarry Nord

Le canton de Glengarry Nord est fier de collaborer avec le Centre culturel Les trois p'tits points et Consœurs en affaires pour offrir, plus tard ce mois-ci, un atelier pratique sur la rédaction de demandes de subvention pour les organismes sans but lucratif.

L'atelier sera animé par Louise Lauzon, conseillère en développement régional au sein du ministère du Tourisme, de la Culture et des Jeux. Il a pour objectif d'aider les organismes sans but lucratif à bonifier leurs demandes de subvention afin de maximiser leurs chances d'obtenir du financement.

Grâce à sa vaste expérience dans la fonction publique et le développement communautaire, Louise Lauzon soutient les collectivités de Prescott-Russell, de Stormont-Dundas-Glengarry et de Cornwall. Elle joue un rôle essentiel en aidant les organismes locaux à accéder aux programmes de financement provincial qui soutiennent le tourisme, les initiatives culturelles et la croissance communautaire.

« Nous sommes choyés d'offrir cette occasion d'apprentissage à notre communauté », a déclaré Stephanie MacRae, directrice des services communautaires du canton de Glengarry Nord. « Grâce à cette collaboration, nous souhaitons outiller les organismes locaux et les organismes sans but lucratif afin qu'ils puissent présenter des demandes de subvention fructueuses et favoriser la distribution de fonds à travers Glengarry Nord. »

« Le Centre culturel Les trois p'tits points est fier de soutenir cette initiative qui vise à renforcer les capacités des organismes locaux à obtenir du financement pour leurs projets respectifs. Nous croyons fermement qu'en partageant nos ressources et notre expertise, nous contribuons au développement communautaire de toute la région » Marie-Claude Sabourin, Directrice générale Centre culturel Les trois p'tits points.

L'atelier vise à aider les personnes participantes à mieux comprendre les différentes étapes de la préparation d'une proposition et d'une demande de financement. Que vous découvriez la rédaction de demandes de subvention ou que vous souhaitiez perfectionner vos compétences, cet atelier vous fournira des conseils éclairés et des outils concrets pour accroître vos chances de réussite.

L'atelier gratuit se tiendra le lundi 27 octobre 2025, de 9 h à 12 h, au 213, rue Main Nord, à Alexandria, aux bureaux du Centre culturel Les trois p'tits points et de Consœurs en affaires. Le nombre de places est limité! Réservez votre place ici : <https://forms.office.com/r/VaZtBZzi2g>.

-30-

Demandes des médias :
Myscha Stafford
Agente des communications
Municipalité de North Glengarry
613-525-1110 poste 200
communication@northglengarry.ca